
29

یکشنبه

1402
بهمن

تاریخ 

2

سال 
بیست ونهم

3859
 

  

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

   

 
 

    

 

 
  

 
 

 

   
 

 

    
 

 
  

 
 

  
  

 

 

 

 5873 - 8002

0101455837001071 - 32344771
071 - 32344772

071 - 42229246

ISSN : 5873 - 8002

شماره

صفحه

روزنامه

مدیر طرح خودروهای برقی وزارت صمت:

بیشتر خریدها از چین است

چین  که  آنجا  از  وزارت صمت گفت:  برقی  طرح خودروهای  مدیر 
خودروهای برقی را با کیفیت مطلوب و قیمت های رقابتی تولید کرده 
بیشتر خودروهای برقی که به ایران وارد می شود محصول این کشور 

است اما واردات از کشورهای اروپایی هم صورت می گیرد.
حسن کریمی سنجری، مدیر طرح خودروهای برقی وزارت صمت در 
گفت وگو با خبرنگار ایلنا از آخرین وضعیت پیشرفت این طرح گفت 
و توضیح داد: برای خودروهایی که کمتر از 20 هزار یورو قیمت دارد 
است،  مناسب  تاکسی  به  تبدیل شدن  و  عمومی  نقل  و  برای حمل  و 
یک درصد تعرفه واردات تعریف شده اما برای خودروهایی که  بین 
تا 30 هزار یورو قیمت قرار دارند 11 درصد و برای  20 هزار یورو 
خودروهایی که بین 30 هزار تا 40 هزار یورو قیمت دارند 26 درصد 

تعرفه واردات تعریف شده است.
شرکت های  واسطه  به  خودرو  واردات  هستیم  تلاش  در  افزود:  وی 

خودروساز صورت بگیرد.
کریمی سنجری ادامه داد: برقی سازی خودرو در ایران با تاکسی های 
اجرای  در  بنابراین  می شود  آغاز  عمومی  نقل  و  حمل  در  و  برقی 
در  تا  است  شهرداری ها  و  تاکسی رانی ها  همکاری  به  نیاز  طرح  این 

بازارسازی برای این خودروها یاری رسان باشند.  
مدیر طرح خودروهای برقی وزارت صمت اضافه کرد: برای تشویق 
رانندگان تاکسی به خرید خودروهای برقی به همکاری وزارت نیرو 
برای تأمین برق و توسعه ایستگاه های شارژ نیاز است؛ همچنین وزارت 
نفت نیز در پرداخت منابع حاصل از صرفه جویی در مصرف سوخت های 
فسیلی با برقی سازی خودروها باید با وزارت صمت همکاری لازم را 
داشته باشد و در کنار اینها همیاری وزارت کشور نیز در پیشبرد این 

طرح مهم و اثرگذار است.
کریمی سنجری از پیشرفت طرح خودروهای برقی با شیب ملایم خبر 
کار  برقی  پلتفرم های  بر  نیز  کشور  خودروسازان  کرد:  اظهار  و  داد 
می کنند و در سال آینده دو پلتفرم داخلی خودروی برقی به بازار ارائه 

می شود.
از آنجا که چین  برقی گفت:  وارداتی خودروهای  مبادی  وی درباره 
خودروهای برقی را با کیفیت مطلوب و قیمت های رقابتی تولید کرده 

بیشتر خودروهای برقی که به ایران وارد می شود محصول این کشور 
است اما واردات از کشورهای اروپایی هم صورت می گیرد.

 15 استقرار  از  ادامه  در  صمت  وزارت  برقی  خودروهای  طرح  مدیر 
تلاش  در  افزود:  و  گفت  تهران  در  برقی  خودروهای  شارژ  ایستگاه 
هستیم در ماه آینده از ایستگاه های شارژ در اصفهان رونمایی شود و 
اصفهان  تهران و  به کلان شهرهای  تنها  ایستگاه ها  این  راه اندازی  البته 

محدود نمی شود.
تأمین  را  ایستگاه ها  برق  نیرو  تا زمانی که وزارت  وی تصریح کرد: 

نکند نمی توان ایستگاه ها را توسعه داد.  
برقی سازی  توسعه  از  را  وزارت صمت  اصلی  هدف  سنجری  کریمی 
و  اعلام  بنزین  مصرف  ناترازی  مشکل  حل  کشور  در  خودروها 
تأمین  و  می پردازد  بنزین  برای  زیادی  یارانه  دولت  کرد:  خاطرنشان 
در  هوا  آلودگی  اینها  بر  علاوه  شده  وارد  دشوار  مراحل  به  بنزین 

شهرهای بزرگ نیز مشکلی جدی است.
وی یادآور شد: برقی سازی خودرو می تواند زمینه ای را فراهم کند که 
درآمد حاصل از صرفه جویی در مصرف بنزین برای توسعه نیروگاه های 
سوخت های  مصرف  از  اتفاق  این  و  شود  سرمایه گذاری  تجدیدپذیر 
فسیلی بکاهد و تولید برق به ویژه از منابع تجدیدپذیر را افزایش دهد.

مدیر طرح خودروهای برقی وزارت صمت در پاسخ به سوالی درباره 
نحوه تأمین برق خودروهای برقی در زمان اوج گیری مصرف کشور 
بنابراین در  در فصل های گرم سال گفت: تاکسی ها شب شارژ هستند 

ساعاتی خارج از اوج مصرف برق امکان شارژ آنها وجود دارد.

اکرمی  رئیس شورای فرهنگی نهاد ریاست جمهوری:

 به معاون رئیسی گفتم برای اینکه مردم 
۱۱ اسفند پای کار بیایند،۴ کار را انجام دهید

انقلاب کردیم اما برای نظام استوار 

و مقاوم نایستادیم

گفت:  اصولگرا  سیاسی  فعال  یک 
برای نظام جمهوری اسلامی صاف و 
استوار و مقاوم نایستادیم که بگوییم 
این وکیلی که من به آن رأی دادم، 
باید پاسخگو باشد یا نباشد؟ متاسفانه 
به  را  خودمان  اراده  قسمت  این  در 
رهاست،  ما  جامعه  لذا  نبردیم،  کار 
عقیده  رهاست،  زبان  رهاست،  قلم 
دلش  هرچه  کسی  هر  و  رهاست 

می خواهد می گوید.
با  گفت وگو  در  اکرمی  رضا  سید 
چقدر  این که  درباره  ایلنا،  خبرنگار 
مسئولان توانسته اند 4 اصلی که رهبر 
انقلاب برای انتخابات بیان کردند را 
راحل مان  امام  گفت:  کنند،  اجرایی 
گرفتیم  تحویل  را  کشوری  فرمود 
بخواهیم تلاش  اگر 50 سال هم  که 
جبران  قبلی  خرابی  و  ویرانی  کنیم 
و  کردیم  انقلاب  فقط  ما  نمی شود. 
اما  بردیم  بین  از  را  شاهنشاهی  نظام 
برای نظام جمهوری اسلامی صاف و 

استوار و مقاوم نایستادیم.
یادآور  اصولگرا  سیاسی  فعال  این 
این  بگوییم  که  نایستاده ایم  شد: 
دادم،  رأی  آن  به  من  که  وکیلی 
وزیر  نباشد؟  یا  باشد  پاسخگو  باید 
باید پاسخگو باشد یا نباشد؟ شهردار 
باید پاسخگو باشد یا نباشد؟ متاسفانه 
به  را  خودمان  اراده  قسمت  این  در 
لذا  نایستیم  کار  پای  و  نبردیم  کار 
جامعه ما رهاست، قلم رهاست، زبان 
رهاست، عقیده رهاست و هر کسی 

هرچه دلش می خواهد می گوید.
است  شاهد  خدا  داد:  ادامه  وی 
را  ماشین  یک  می خواهید  شما 
یک  هرکسی  کنید  روغن  تعویض 
سر  می خواهید  می خواهد،  قیمتی 
می گویند،  قیمت  یک  کنید  اصلاح 
بگیرید،  خودکار  یک  می خواهید 
رهاست.  چون  می دهند،  قیمتی  یک 
هم  باشیم  داشته  نظارت  هم  باید  ما 
باشیم  داشته  تنبیه  و  تشویق  سیستم 
می کند،  عمل  درست  کسی  اگر 
عمل  درست  اگر  و  کنیم  تشویقش 

نمی کند، او را کنار بگذاریم.

می شود  گفته  این که  درباره  اکرمی 
در  مشارکت  و  استقبال  امسال 
من  گفت:  است،  پایین  انتخابات 
یک  شاید  هستم،  اکرمی  رضا  سید 
رئیس جمهوری  معاون  با  قبل  ماه 
اگر  گفتم  کردم  گفت وگویی  یک 
پای  اسفند  یازده  مردم  می خواهید 
دهید؛  انجام  کار   4 باید  بیایند  کار 
متوقف  کل  طور  به  را  گرانی  اول 
و  هواپیما  بلیت  از  بگویید  کنید 
حق  احدی  خدمات  تا  گرفته  مترو 
گرانی ندارد. وی افزود: دوم سیستم 
تشویق و تنبیه داشته باشیم اگر یک 
واقعاً  می کند،  عمل  درست  مسئولی 
اگر کسی هم  را تشویق کنیم و  او 
درست عمل نمی کند، برخورد کنیم. 
مردم  هم  است،  نظارت  سیستم  سوم 

باید نظارت کنند هم مسئولان.
 رئیس شورای فرهنگی نهاد ریاست 
جمهوری ادامه داد: مردم باید »چرا« 
بگویند. اگر کسی چیزی را بیخودی 
گران می فروشد، یکی می گوید پنیر 
می گوید  یکی  تومان   300 کیلویی 
می گوید  یکی  تومان،   250 کیلویی 
یکی  تومان   ۷00 کیلو  گوشت 
داشته  »چرا«  تومان،   600 می گوید 
تعزیرات  ستاد  هم  مردم  هم  باشیم؛ 
کسی  هر  اگر  الا  و  کنند  برخورد 
معلوم  کنیم،  رها  خودش  حال  به  را 
نیست چگونه عمل می کند. باید این 
ثبات  مردم  تا  دهیم  انجام  را  کارها 
سبد  اگر  ببینند  باید  مردم  ببینند.  را 
فرق  دیروز  با  گرفتند  دست  به  را 
جایی  آن  تخم مرغ  این که  نه  نکرده 
که  آنجایی  با  می گیرند  تحویل  که 
هزار   45 می دهند  تحویل  مردم  به 
هم  باشد  داشته  قیمت  تفاوت  تومان 
هم  با  باید  دو  هر  دولت  هم  مردم 

عمل کنند.

عیسی زارع پور، وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، در گفتگو با تابناک درباره 
بهبود سرعت اینترنت گفت: بهبود شبکه اینترنت، مستمر در حال پیگیری است 

و در لایه هسته شبکه بیش از 50 درصد به ظرفیت کشور افزوده شده است. 
در  اطلاعات،  فناوری  و  ارتباطات  وزیر  زارع پور،  عیسی  تابناک،  گزارش  به 
پاسخ به سؤال تابناک، مبنی بر اینکه چرا همچنان شاهد کندی سرعت اینترنت 
هستیم و این وضعیت چه زمانی قرار است ادامه داشته باشد، گفت: بهبود شبکه 
اپراتورهای  داد:  ادامه  است.وی  پیگیری  حال  در  مستمر  صورت  به  اینترنت 
بخش خصوصی و بخش هایی که در اختیار ماست نیز مدام در حال تلاش برای 

بیش  شبکه  هسته  لایه  در  بنابراین،  هستند؛  شبکه  ظرفیت  و  کیفیت  افزایش 
از 50 درصد به ظرفیت کشور افزوده شده و به زودی مراسم رونمایی از آن 
برگزار خواهد شد. همچنین تا پایان سال نیز این رقم به ۷0 درصد خواهد رسید.  
زارع پور افزود: اپراتورها نیز متعهد شدند، در یک برنامه زمان بندی نسبت به 
افزایش سرعت اینترنت اقدام کنند. بر این اساس قرار شده است تا پایان خرداد 
سال بعد 30 درصد و تا پایان سال بعد 50 درصد به سرعت شبکه اضافه شود. 
پروژه فیبر نوری در کسب و کارهای مختلف نیز در شهرهای مختلف در حال 

پیگیری است.

ملی و  امنیت  رویداد 24 محمود عباس زاده مشکینی عضو کمیسیون 
سیاست خارجی مجلس درخصوص هک سیستم مجلس گفت: با توجه 
به اینکه سامانه الکترونیکی مجلس یکی از اساسی ترین، محکم ترین و 
آسیب نپذیرترین سیستم های کشور بوده است، هک این سامانه نشان 
از عمق کینه بدخواهان نظام و مجلس جمهوری اسلامی ایران است که 

به قول حضرت امام در رأس نهادهای نظام است. 
در سال ورود به مجلس حقوق یک نماینده یازده میلیون و پانصد تومان 

بود و در سال دوم سیزده و پانصد بود و در سال سوم نوزده و پانصد 
و امسال هم فکر می کنم بالای بیست تومان و کمتر از بیست و پنج 
از  باشند  بنده تسهیلاتی گرفته  باشد و کسانی که مثل  میلیون تومان 
آن ها هم مبلغی کم می شود و به اندازه یک حقوق کارمند ساده است.

کنار  در  را  صحیح  کار  چند  آمدند  کردند،  را  کار  این  که  کسانی 
را پخش  اضافه کردند و آن  را خودشان  چندین کار غلط چیزهایی 

کردند.

نماینده مجلس:

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان فارس خبر داد؛

افتتاح 30 پروژه سازه ای تا پایان امسال 
در فارس

مدیره  هیئت  رئیس  و  مدیرعامل 
فارس  استان  منطقه ای  آب  شرکت 
از  سازه ای  پروژه   30 تعداد  گفت: 
شهرستان  در  واقع  هایقر  سد  جمله 
رسیده  آبگیری  مرحله  به  فیروزآباد 
و تا آخر سال بصورت رسمی افتتاح 

می شود.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
منطقه ای  آب  شرکت  عمومی  روابط 
استان فارس سیاوش بدری در نشست 
هم اندیشی و بررسی موانع و مشکلات 
طرح های عمرانی بخش آب در سطح 
شامل  عوامل طرح ها  با حضور  استان 
این  کلیدی  پرسنل  و  عامل  مدیران 
آب  سیمای  از  خلاصه ای  طرح ها 
حال  در  گفت:  و  داده  ارائه  فارس 
مصرف  حوزه  در  مدیریت  حاضر 

اهمیت بسزایی پیدا کرده است.
مدیره  هیئت  رئیس  و  مدیرعامل 
فارس  استان  منطقه ای  آب  شرکت 
آب  شرکت  عملکرد  به  اشاره  با 
فعالیت  با  افزود:  دولت  در  منطقه ای 
جهادی و شبانه روزی همکاران، تعداد 
30 پروژه سازه ای از جمله سد هایقر 
واقع در شهرستان فیروزآباد به مرحله 
آبگیری رسیده و تا آخر سال بصورت 
رسمی افتتاح می شود و 66 پروژه غیر 
سازه ای یا پیشرفت فیزیکی قابل قبول 

در حال انجام است.
پایدار  شرب  آب  تأمین  افزود:  وی 
به  بخش صنعت  نیز  و  جمعیتی  نقاط 
اهداف  از  اشتغال  مشکل  رفع  منظور 

شرکت آب منطقه ای است.

با  فارس  آب  منابع  داد:  ادامه  بدری 
برابری  استان   16 آب  منابع  مجموع 
می شود  سبب  موضوع  همین  می کند 
تلاش بیشتری در جهت مدیریت بهتر 

منابع آب صورت بگیرد.
منطقه ای در  مدیر عامل شرکت آب 
شرح  راستای  در  رهنمودهایی  ادامه 
ارائه  پیمانکاران  و  مشاورین  وظایف 
داد و گفت: ایمنی و بهداشت حرفه ای 
و  سازها  و  ساخت  در   HSE الزامات 
اهمیت  با  بسیار  عمرانی  پروژه های 
متخصصان  اخیر  در سال های  و  است 
توسعه،  و  پیشرفت  که  دریافته اند 
زمانی در پروژه های عمرانی ارزشمند 
است که مخاطرات بهداشت، ایمنی و 
محیط زیست را به همراه نداشته باشد.

یا   QC به  توجه  در خصوص  بدری   
مدیریت  همچنین  و  کیفیت  کنترل 
سواد  بردن  بالا  کرده  تاکید  پروژه 
در  مشغول  کارشناسان  سازه ای 
نقطه  را  منطقه ای  آب  پروژه های 
قوتی دانست که برای پیشبرد هر چه 
است و توصیه  نیاز  با کیفیت تر کار 
می شود هر از چندی آزمونی برگزار 
شود تا کارشناسان لزوم به روز بودن 

دانش خود را ضروری بدانند.

و  حل  بر  تاکید  با  فارس  استاندار 
فرهنگیان  مسکن  مسئله  پیگیری 
طریق  از  مسئله  این  پیگیری  گفت: 
پرورش  و  آموزش  وزارت  و  دولت 

در اولویت کاری قرار می گیرد.
به گزارش خبرنگار مهر، محمد هادی 
ایمانیه در دیدار با جمعی از فرهنگیان 
و  حضوری  صورت  به  شیراز  شهر 
صورت  به  استان  سراسر  فرهنگیان 
برخط، با تبریک اعیاد شعبانیه، گفت: 
سخت  مشکلات  رفع  راستای  در 
کمیته ای  آموزشی،  فضاهای  افزاری 
و  آموزش  کل  مدیران  حضور  با 
خیرین  و  مدارس  نوسازی  پرورش، 
پیگیری  موارد  و  تشکیل  ساز  مدرسه 

شود.
اینکه  به  اشاره  با  فارس  استاندار 
رفع  برای  باید  را  خود  تلاش  تمام 
کار  به  آموزشی  فضاهای  مشکلات 
مولدسازی  محل  از  افزود:  می گیریم، 
به  را  بخشی  نوسازی  بر  علاوه  باید 

 زیباسازی فضاهای آموزشی تخصیص 
دهیم.

نوسازی  مشکل  حل  بر  تاکید  با  وی 
از  مدارس  رسانی  روز  به  و  تجهیز  و 
پرورش  و  آموزش  وزارت  طریق 
تا  داریم  تلاش  کرد:  بیان  دولت،  و 
و  تأمین  لازم  اعتبار  آینده  مهرماه 

تخصیص یابد.
و  حل  بر  تاکید  با  فارس  استاندار 
و  فرهنگیان  مسکن  مسئله  پیگیری 
طرح  اجرای  برای  زمین  تخصیص 
گفت:  آنها  مسکن  ملی  نهضت 
پیگیری این مسئله از طریق دولت و 
وزارت آموزش و پرورش در اولویت 

کاری قرار می گیرد.
پرورش  و  آموزش  شورای  رئیس 
استان فارس به طرح مطالبات معلمان 
گفت:  و  کرد  اشاره  دیدار  این  در 
کشوری  معلمان  مطالبات  از  بسیاری 
است اما در عین حال برای رفع آنها 

پیگیری خواهم کرد.

استاندار فارس:

پیگیر رفع مشکل مسکن فرهنگیان 
خواهم بود

معاون بهره برداری و دیسپاچینگ شرکت توزیع نیروی 

برق استان فارس:

پایداری کامل شبکه توزیع برق استان 
با وجود ناپایداری هوا

دیسپاچینگ  و  بهره برداری  معاون 
استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت 
برخی  بروز  وجود  با  گفت:  فارس 
سیلاب  صاعقه،  از  ناشی  مشکلات 
نقاط  بعضی  در  شدید،  بارندگی  و 
برق  موقت  قطعی  شاهد  که  استان 
و  با تلاش  اما در حال حاضر  بودیم 
پشتیبانی مناسب، تمامی شبکه توزیع 
نیروی برق فشار متوسط و ضعیف در 
شرکت  این  پوشش  تحت  محدوده 

پایدار و برقرار است.
به  اشاره  با  جلایر  حمیدرضا 
استان  مختلف  مناطق  در  بارندگی ها 
فارس خاطرنشان کرد: بارش رحمت 
خاموشی های  تا  شد  سبب  الهی 
باعث  و  شده  اعمال  ناخواسته ای 
خدمت رسانی  در  مشکلاتی  بروز 
هم  از  برخی  به  موقع  به  و  مستمر 
استانی ها شود که خوشبختانه با تلاش 
جهادی و شبانه روزی همه کارکنان 
و  رفع  مشکلات  برق  صنعت  خدوم 
خدمات رسانی مجدد، با سرعت انجام 

پذیرفت.
که  آنجا  از  گفت:  مسئول  مقام  این 
برق  نیروی  توزیع  شرکت  پرسنل 
کامل  آمادگی  همواره  فارس  استان 
برای مقابله با هرگونه شرایط بحرانی 
از  اعم  بارندگی ها  با وجود  دارند،  را 
تیم های عملیاتی  تمام  باران،  و  برف 
و امدادی با تجهیزات کامل پشتیبانی، 
می باشند  کامل  آماده باش  حالت  به 
این  نیروهای  آمادگی  به  توجه  با  و 

شرکت مشکلات مناطق آسیب دیده 
شبکه  و  رفع  اولیه  ساعات  همان  در 

برق این مناطق پایدار شد.
دیسپاچینگ  و  بهره برداری  معاون 
استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت 
لازم  تجهیزات  کرد:  اظهار  فارس، 
در  احتمالی  حوادث  با  مقابله  برای 
شهروندان  و  است  شده  گرفته  نظر 
در صورت بروز هرگونه خاموشی و 
خسارت ناشی از طوفان و بارندگی به 
شبکه توزیع برق مراتب را از طریق 
این  اتفاقات  مرکز  به   121 سامانه 
این  همکاران  تا  کنند  اعلام  شرکت 
اطلاعات  دریافت  محض  به  شرکت 
به  نسبت  ممکن  زمان  کمترین  در 
شبکه  عادی سازی  و  خاموشی  رفع 

اقدام نمایند.
جلایر تصریح کرد: در راستای تداوم 
برق  تأمین  و  مطلوب  خدمات رسانی 
مطمئن و پایدار و آسایش و آرامش 
مشترکان، در حال حاضر 1۷0 گروه 
راننده، 146  سیمبان  با 350  عملیاتی 
دستگاه خودرو مجهز عملیاتی و 18 
گروه ویژه خط گرم در سطح استان، 
به طور کامل توانایی مدیریت بحران 
و رویارویی با شرایط نامساعد جوی 
برق  صنعت  پرسنل  همه  و  دارند  را 
استان به صورت شبانه روزی در حال 
مشترکان  تا  هستند  فعالیت  و  تلاش 
در مناطق شهری و روستایی استان از 
نعمت برق پایدار و مطمئن برخوردار 

باشند.

شهردار منطقه 9 شیراز:

تداوم عملیات زیرسازی و آسفالت 
در معابر شهرداری منطقه 9

گفت:  شیراز   9 منطقه  شهردار 
توسعه  و  تقویت  راستای  در 
معابر در سطح  زیرساخت های اصولی 
محدوده این منطقه عملیات زیرسازی 
منطقه  شهرداری  معابر  در  آسفالت  و 

همچنان ادامه دارد.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
 9 منطقه  شهرداری  عمومی  روابط 
گفت:  زاده  رستم  عبدالصالح  شیراز 
و  آسایش  رفاه،  تأمین  راستای  در 
به  و  شهروندان  رضایتمندی  جلب 
اصولی  زیرساخت های  اجرای  منظور 

تردد  در  تسهیل  همچنین  و  معابر 
اجرای  عملیات  شهروندان  ایمن 
کوچه  در  آسفالت  مترمربع   2000
شهرک  در  بان  محیط  خیابان  یک 
انجام  میلیارد ریال در حال   سامان 44 

است. 
شهردار منطقه 9 ادامه داد: با توجه به 
جهت  در  شده  انجام  برنامه ریزی های 
رفاه  تأمین  و  مردم  به  خدمات  ارائه 
حال شهروندان این عملیات در دیگر 
معابر اصلی و خیابان های فرعی منطقه 

ادامه خواهد داشت.

جهاد  وزارت  اساسی  کالاهای  بر  نظارت  و  بازرسی  دفتر  مدیرکل 
کشاورزی با اشاره به فرارسیدن ایام پایانی سال و ماه مبارک رمضان 
از تشدید بازرسی ها و جلوگیری از افزایش غیرقانونی قیمت کالاهای 

اساسی در بازار خبر داد و گفت: با متخلفان برخورد قانونی می شود.
در  امرالهی  کشاورزی،مسعود  جهاد  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
اساسی  کالاهای  بر  نظارت  و  بازرسی  مدیران  تخصصی  گردهمایی 
تفکیک  جمهوری  ریاست  مصوبه  در  افزود:  کشاورزی  محصولات 
وزارت  و  کشاورزی  جهاد  وزارت  میان  بازرسی  و  نظارتی  وظایف 

صمت به روشنی تعیین شده است.
جهاد  وزارت  اساسی  کالاهای  بر  نظارت  و  بازرسی  دفتر  مدیرکل 
کشاورزی اظهار داشت: وزارت جهاد کشاورزی مسئولیت تأمین کالا 
را بر عهده دارد و وزارت صمت مسئول توزیع کالا در سطح شهر و 

روستا و سراسر نقاط کشور است.
با  برخورد  در  کشاورزی  جهاد  وزارت  بازرسان  راسخ  عزم  از  وی 
تخلفات گفت: بازرسان این وزارتخانه در ایفای وظایف قانونی از جان 
خود مایه گذاشته اند و در استیفای حقوق مردم ایران حتی مورد ضرب 

و جرح از سوی متخلفان قرار گرفته اند.
از  خارج  به  آن  قاچاق  علت  را  اساسی  اقلام  یارانه ای  قیمت  امرالهی، 

در  کشاورزی  جهاد  وزارت  بازرسان  کرد:  تصریح  و  دانست  مرزها 
برخورد  و  کالاها  قبیل  این  ضبط  و  کشف  به  نسبت  متعددی  موارد 

قانونی با احتکار ارزاق مردم توسط سوداگران اقدام کرده اند.
وی با اشاره به اقدامات ویژه بازرسی در ماه مبارک رمضان و عید سال 
مراکز  بازرسی  مدیران  نو،  سال  و  رمضان  مبارک  ماه  در  گفت:  نو، 
استان به همراه بازرسان برتر استان ها برای اجرای طرح نظارت بر بازار 
شب عید و ماه مبارک رمضان فراخوان شده اند و طرح نظارتی تا پایان 

فروردین سال آینده به صورت ویژه اجرا می شود.
جهاد  وزارت  اساسی  کالاهای  بر  نظارت  و  بازرسی  دفتر  مدیرکل 
اساسی،  کالاهای  حوزه  در  دولت  مصوبه  بر  تاکید  ضمن  کشاورزی 
عنوان  تعزیراتی  برخورد  مستوجب  و  تخلف  را  قیمت  تغییر  هرگونه 

کرد.
اساسی  کالاهای  بر  نظارت  و  بازرسی  مدیران  تخصصی  گردهمایی 
محصولات کشاورزی 25 و 26 بهمن ماه سال جاری در اردوگاه باهنر 
تهران با هدف بررسی مسائل دفاتر نظارتی و بازرسان در برخورد با 
تخلفات قانونی و قاچاق کالاهای اساسی کشاورزی برگزار شد که در 
اختتامیه آن از 32 مدیر بازرسی استان و بازرسان برتر سراسر کشور 

قدردانی و تجلیل شد.

مدیرکل دفتر نظارت بر کالاهای اساسی وزارت جهاد کشاورزی:

تولید  آموزشی  کارگاه  در  هلال احمر  جمعیت  جوانان  سازمان  رئیس 
مسئولیت  سپردن  درگرو  را  سازمان  توانمندسازی  رسانه ای،  محتوای 

به جوانان دانست.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی جمعیت هلال احمر 
در  شرکت کننده  اعضای  جمع  در  حسینی المدنی  هاشم  فارس  استان 
کارگاه آموزشی تولید محتوای رسانه این سازمان در شیراز گفت: باید 
در راستای توانمندسازی سازمان جوانان مسئولیت های متعدد را به عهده 
اعضای جوان بگذاریم و قطعاً شاهد بروز و ظهور استعدادهای درخشان 

و ارزشمندی در بین اعضا خواهیم بود.
وی در تشریح برنامه های اجرا شده در سازمان جوانان بیان کرد: اجرای 
اعضای  از  نفر   500 و  هزار   4 اعزام  نظیر  کشوری  کلان  برنامه   12
فعال به کربلای معلی، برگزاری اردوی ۷ هزار نفری به راهیان نور و 
برگزاری کارگاه تولید محتوای رسانه ای با حضور اعضای متخصص 22 
استان کشور در فارس تنها بخشی از فعالیت های آموزشی، فرهنگی و 
مذهبی این سازمان بوده است که بر این اساس تاکنون 150 هزار جوان 

فعال سازمان به اردوهای متعدد اعزام شده اند.
و  پیچیدگی  کرد:  تصریح  هلال احمر  جمعیت  جوانان  سازمان  رئیس 
با حضور و مسئولیت پذیری  تنها  برنامه هایی  سختی های اجرای چنین 

این اعضا کارها سهل و  با وجود  قابل برگزاری است چرا که  اعضا 
آسان است.

حسینی المدنی به موضوع هنر و هلال احمر پرداخت و افزود: بهترین 
نحو  به  هنری  زبان  از  استفاده  مخاطب  به  مطالب  انتقال  برای  روش 
زبان هنر که  است که  این  مهم و کلیدی من  است و توصیه  احسن 

مهم ترین و کارآمدترین شرط لازم است را فرابگیرید.
رئیس سازمان جوانان اظهار کرد: طبق توافقات انجام شده، شبکه شاد 
مربوط به آموزش و پرورش و صدا و سیما آمادگی خود را برای پخش 
و انتشار محتوای تولید شده توسط اعضای جوانان جمعیت هلال احمر در 

رسانه ها و شبکه های مجازی خود را اعلام کرده اند.

رئیس سازمان جوانان هلال احمر در شیراز:


